



Dato	12.01.2021
Sted	Teams
Tilstede	Karin, Jens, Hanne, Aina, Sandra, Kai, Monika, Kjersti
Meldt Avbud	Åge, Ann Kristin
Fravær	Hanna,
Protokoll nr	1/21

Saksnr	Sak	Ansvarlig	Frist	Status
01.01	<p>Gjennomgang åpne poster Infosak</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sandra har tett dialog med RIK angående arrangement av styrekurs for ungdomsrepresentanter. Planlagt avholdt på Stvg City Hotel 13/2. - Sandra lager egen FB gruppe og åpner for påmelding. Videre ser vi for oss at dette kurset kan danne grunnlag for deltakelse i kurs arrangert av NIF rettet mot ungdom. «Unge Ledere»? 			
02.01	<p>Fokussaker 2021 Etter telefonkontakt med rideklubbene i kretsen er vi kommet fram til 2 punkter vi vil arbeide videre de neste månedene. Mulig vi tar med flere punkter hvis vi oppnår gode resultat og har kapasitet til mer.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Teknisk Personell 2) Bli mer synlige for klubbene i kretsen <p>Vedtak: Teknisk Personell er en ressurs vi må ta vare på og vi ønsker derfor tettere oppfølging mot disse. For sprang organiserer vi med kontaktperson i hver gruppe som vi har dialog med. For dressur vil dressurkontakt selv ta denne oppgaven.</p> <p>Vedtak: Gjøre oss kjent for klubbene, også små som ikke har store arrangement. Vi er til for klubbene og ønsker å bli bedre kjent for alle, og vil iverksette tiltak for å bedre dette. Forslag og ideer til framgangsmåte presenteres på neste møte</p>	<p>JB</p> <p>HØ/KF</p>	<p>09/02/21</p> <p>09/02/21</p>	
03.01	<p>Økonomi Info sak. Framlagt foreløpig regnskap som viser et god overskudd. Bl. a god oppfølging blant annet av stevnetier i forbindelse med D-klasser arrangert sammen med høyere stevnenivå har gitt god effekt.</p>			



04.01	<p>Oppstart årsmøte Infosak.</p> <p>Vi følge lov skal årsmøte avholdes innen utgangen av mars. Vi ønsker fysiske oppmøte, så vi venter litt før ve bestemmer oss for å søke om utsettelse, eller om det må bli digitalt også denne gang.</p> <p>Vedlagt til referat oversikt over oppgaver som skal utføres og hvem som er ansvarlig. Årsrapporter, statutter etc. sjekk ut hva som ligger på deg i filen.</p>	ALLE		
05.01	<p>Hvordan bli attraktive for yngre grupper og samtidig se hva som rører seg??</p> <p>Åge har sjekket ut Vlog på snappchat, og vi ble enige om å følge hans forslag. Vloggen distribueres via klubber og staller i kretsen. Sjekk ut retningslinjer som Jens distribuerte via messenger og ta i bruk det som behøves.</p> <p>Viktig at dette skal være en trygg arena med kjekke ting så vi må alle ta ansvar for å følge med og eventuelt melde fra hvis vi ser uønsket aktivitet.</p> <p>Sett opp og få tak i kontaktpersoner fra alle klubber, regner med at jungeltelegrafen er god, men vi skal selvsagt også lage et innlegg på FB sidene våre og instagram.</p> <p>Sandra og Åge går sammen om dette og vi er nok live før neste møte. Ved behov for raske avklaringer fra styret bruke messengergruppen.</p>	SP&ÅN	09/02/21	

Referent: Kjersti 12/01/21

Neste møte 09/02/21 med kaffi hos Karin?